
 

Generalforsamling i TIK Løberne torsdag d. 12. august 2021 

 

1. Valg af dirigent, Bestyrelsen foreslår Per Rohwedder - valgt 
2. Valg af stemmetællere, foreslår Flemming Slot og Bruno Kaae. Begge de foreslåede blev 

valgt 
3. 3. Bestyrelsens beretning om det forgangne år og tanker for det kommende år. 

Beretningen blev godkendt 
4. 4. Fremlæggelse af regnskab for 2020 år underskrevet af kassereren og revisorerne. 

Regnskabet blev godkendt. 
5. 5. Fremlæggelse af budget 2021 (til orientering). 
6. 6. Behandling af indkomne forslag: Bestyrelsen har vedlagte forslag til justering af 

vedtægterne. Der er ikke indkommet yderligere forslag. Finn underbyggede forslaget, som 
vedr. vedtægternes §9. forslaget skal gøre det muligt at gennemføre en virtuel 
generalforsamling, hvis det er umuligt at gennemføre generalforsamlingen fysisk. Forslaget 
blev vedtaget. 

7. Formand: Formand Finn R. Andersen er på valg og modtager genvalg. Genvalgt. 
8. Kasserer: Kent Filsøe er ikke på valg. 
9. Valg af bestyrelse: 

Siden sidste bestyrelsesmøde har Mona Jul Pedersen og Lykke Johansen byttet plads, så 
Mona nu er bestyrelsesmedlem og Lykke suppleant. 
9.1. Bestyrelsesmedlem Lone Dax er på valg og modtager genvalg. Genvalgt. 
9.2. Bestyrelsesmedlem Leif Sandager er på valg og modtager genvalg. Genvalgt. 
9.3. Bestyrelsesmedlem David Ross på valg og modtager genvalg. Genvalgt. 
9.4. Suppleanter vælges for et år. Morten Jacobsen modtager genvalg. Genvalgt.  Lykke 

Johansen modtager ikke genvalg, bestyrelsen foreslår Lars Simonsen. Valgt. 
9.5. Bestyrelsesmedlemmer Jette Filsøe og Mona Jul Pedersen er ikke på valg. 

10. Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant: 
10.1. Revisor Thyge Arum er på valg og modtager helst ikke genvalg. Tom Stoltenberg har 

tilbudt sig som revisor og blev valgt. 
10.1. Revisor Karsten Weikop er på valg og modtager genvalg. Karsten Weikop blev valgt. 
10.1. Revisorsuppleant Per Rohwedder er på valg og modtager genvalg. Per Rohwedder 
blev valgt. 

11. Eventuelt. 
11.1. Finn ville gerne drøfte trænersituationen, da vi mangler trænere til flere hold med 

de nuværende holdkriterier, og har valgt at prøve at løbe med i andre klubber. 
Samme gør Kent. Formålet er at undersøge andre træningsformer. Nogle klubber 
har kun 2 hold til mange løbere. Bruno fortalte om ALOTs metode, hvor de hurtige 
skal løbe rundt flere gange og samle løbere op. Bruno opfordrer til at gøre det 
attraktivt at være træner, hjælpetrænere, så vi kan køre med de hold vi har. 

11.1. Forslag om at undersøge, om vores organisation kan hjælpe os med råd og dåd. Finn 
kontakter DGI. 



 

11.1. Input om der mangler hold til løberne, som slutter begyndertræning, så de har et 
hold at blive optaget på. Overveje hvor lange turene skal være, hvis holdene lægges 
sammen. 

Der deltog i alt 41 medlemmer ved årets generalforsamling 

Efter bestyrelsesmødet blev uddelt diverse medaljer, pokaler og idrætsmærker. 

 

Referent: Lone Dax Heide 

 

Godkendt af dirigent ___________________________ den _______________ 

og formand  ___________________________ den _______________ 


